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‘Tijdens het gesprek van de voorzitters van de beide adviesraden met de wethouder in 
juni is gezegd dat er een andere invulling gegeven gaat worden aan burgerparticipatie. Er 
is ook gezegd dat advisering op de uitvoering geen onderdeel meer zal uitmaken van een 
eventueel nieuw te vormen raad, omdat inwoners bij het Serviceplein terecht kunnen 
voor een oplossing als ze problemen hebben in de uitvoering. We moeten afwachten hoe 
dat in de toekomst zal gaan. Dat neemt niet weg dat in de wet duidelijk staat waar een 
adviesraad voor is en wat haar rechten en plichten zijn. Er is een wettelijke grond voor 
het bestaan van een adviesraad. 
Mijn gedachten over de nieuw te vormen burgerparticipatie heb ik al meerdere keren 
uitgesproken, maar ik wil het nogmaals doen. Ik geloof wel dat een wijkraad in 
combinatie met een dorpsraad voldoende draagvlak biedt voor een goed advies aan het 
college. Het college heeft ook aangegeven, en dat begrijp ik, dat ze niet met heel veel 
partijen aan tafel wil zitten. 
Aan de andere kant zijn wij een cliëntenadviesraad die in de top van de piramide 
adviseert. Dat is maatwerk. Ik heb mijn twijfels of de groep voor wie wij het doen straks 
voldoende gekend en gehoord gaat worden, maar ik wil het een kans geven. Wees 
echter alert op de dingen die je nog kunt veranderen. Een zieke of eenzame persoon 
heeft geen behoefte aan iemand die in een wijkteam om een speelplaats of een sportveld 
vraagt. Die persoon heeft behoefte aan mensen bij wie hij met zijn vragen terecht kan, 
die voor hem opkomen, die zorgen voor een oplossing. Die bijvoorbeeld helpen bij het 
aanvragen van een invalideparkeerkaart. En die luisteren als hij een klacht heeft en 
helpen bij het indienen van beroep of bezwaar. Een klantenpanel is mooi, maar zo’n 
panel keurt zichzelf. De vraag is wat de bevoegdheden van een klantenpanel zijn. Heeft 
een klantenpanel adviesbevoegdheid? 
Ik ben destijds in de adviesraad gegaan om er voor de kwetsbare inwoner te zijn. Om 
voor hem of haar het dagelijks leven te vergemakkelijken, maar ook om zijn of haar 
zelfredzaamheid te bevorderen. Als ik iets doe, dan doe ik het met passie en met de 
gedachte dat ik een bijdrage lever aan het geheel. Dat betekent dat je inzet zin heeft en 
dat het op prijs wordt gesteld, door de inwoner en door het college, en dat er iets met je 
adviezen wordt gedaan. Ik had graag tot april willen blijven zitten (Cecilia is dan 
aftredend volgens het rooster van aftreden), maar zo ben ik niet. Er is mij min of meer 
verteld dat het geluid dat ik uitbreng al bekend is. Dat is voor mij de reden om te stoppen; 
ik word dan niet meer serieus genomen. Want dan zit in al die adviezen het geluid van 
Cecilia. Dus daarom is het belangrijk dat ik terugtreed en iemand anders een ander 
geluid inbrengt. Het heeft voor mij geen zin om door te gaan. Ik wens jullie heel veel 
succes tot april en ik blijf jullie volgen. Ik zal me op een andere manier, in andere 
organisaties, blijven inzetten voor de kwetsbare burgers. Want zij gaan mij aan het hart.’ 

 
12 november 2018 

 
 


